風水自然幸福音樂

Fengshui Nature Happy Music



購買產品:選擇你需要的級別,乘以購買數量(人次),自行付款(效果與價值成正比)

下載文件:自行下載此文件和音檔各一份。根據購買的數量,使用相應的次數(也可不打印,直接在網上閱讀和 聆聽)

適用人群:老少咸宜

使用方法:調節合適的音量

- 單人使用:音樂時長57:04,每日1-3次或以上(間隔 1小時或以上)
- 多人使用:可共用播音設備一起聆聽(扣減相應人次)。其他同上
- · 説明:所購買的數量(人次)用完之後,PDF文件和音樂檔案mp3必須立即刪除(包括任何副本)

溫馨提示:聆聽時可閉上眼睛、緩慢呼吸、安靜放鬆——天籟之音、琴韻悠揚.....

- 靜靜地體會每一音符敲擊在相應五臟六腑和每條經絡時的感受(請勿向往,切勿期盼),順其自然,由點到線,由片到面,當全身都沐浴在音符的共振之中和全身被樂章所包圍,當每一個音符由開始的氣勢磅礴到之後的餘音繚繞在體內共鳴時的氣血方剛和綿延不絕,當不同的旋律和節奏沁入肺腑感人心脾,全身的氣血都隨著音符跳動,並且對身體不同器官和組織產生作用之時,此美妙的感覺將使你回味無窮和心身受益,並且可以激發人體潛能和有機會進入忘我狀態或胎息
- 哪裡有特別(失衡)感覺,即説明那裡有問題和障礙,那裡不通和氣血受阻(音波受阻時會來回反射產生激盪),音波的滲透力可迴腸蕩氣,可克服並消除這些障礙,恢復暢通,恢復功能
- 音波全自動運作、自動尋的、自動滲透、自動到達應該去的地方,讓人幸福快樂

瞑眩反應(如酸、麻、脹、痛、疼和癢):是好轉徵兆。《書經・説命篇上》曰:「若藥弗瞑眩,厥疾弗瘳|

· 正確的心態和做法: **既來之則安之**(順其自然,逆來順受,淡然處之,勿嚮往追求)

產品原理:風水文明、神傳文化和高維度能量(科學至今無解的事情還有很多)

知識產權:基於大家都明白的道理,我們所有產品都具有防抄襲和自我保護功能

保存期限:6個月(購買日起)。逾期作廢。用後及逾期未用皆作廢

溫馨提示:產品不允許再次進行商業行為

單位:人次

- Purchase Products: Choose the level you need, multiply by the purchase quantity (person-time), pay yourself (effect is proportional to value).
 - * Download file: Download this file and the audio file Music.mp3 by yourself, one copy each. Use the appropriate number of times based on the quantity purchased (you can also read and listen directly online without printing).
- · Applicable people: Suitable for all ages.
- · How to use: Adjust the appropriate volume.
 - * Single use: Music duration 57:04, 1-3 times a day or more (with an interval of 1 hour or more).
 - * Multiple use: You can share broadcasting equipment and listen together (when deducting the corresponding person-time). Other same as above.
 - * Illustrate: PDF files & music archives mp3 must be deleted (including copies in all forms) immediately after the purchased quantity (person-time) is used up.
- Tips: close your eyes, slow down your breath and relax, just listen.
 - * Silently experience the sensation when each musical note knocks on corresponding internal organs and meridians, without any hard thinking and hoping and take it easy.
 - * Where there is a special (unbalanced) feeling, it means that there are problems and obstacles, there are obstacles and qi and blood are blocked (when the sound waves are blocked, they will reflect back and forth to produce agitation), the penetration force of the sound waves can be refreshing, and these obstacles can be overcome and eliminated to restore smoothness, Recovery function.
 - * Our music work automatically in searching targets, penetrating and going where they shall go. They help bring back your happy.
- MingXuan Reaction (such as soreness, numbness, swelling, pain and itching) is a sign of turning better. According to an
 ancient Chinese book Shang Shu' Yue Ming (Part I), "If no MingXuan reactions occurs after use, then its root will not go
 away".
 - * When you have the MingXuan reactions, the right attitude is: **Accept it** (let it be and bear the reactions calmly without excessive expectations).
- · Principle: Fengshui civilization, Divine culture and High-dimensional energy (there are many things that science has yet to solve).
- · Intellectual Property: Based on common knowledge, all of our products are built-in with self-protect system to prevent plagiary.
- Expiry date: 6 months (from the date of purchase). Overdue void. It will be void after use and overdue use.
- Reminder: Products are NOT allowed to process Re-sell business behavior.
- Unit: Person-time.

duosuccess.com/fs



付產品費用 取此產品 所購數量用完後 產品含PDF和mp3 Pay products fee Take this product 刪PDF和mp3 1-3次或以上/日 Product includes PDF After the purchased 1-3 times or more/day quantity is used up, delete PDF and mp3 取此產品 付產品費用 and mp3 Take this product Pay products fee